
Voorwoord

U zag het wellicht al in het straat-
beeld: de precampagne voor de 
verkiezingen 2024 ging van start.
In de herfsteditie van ons huis-aan-
huisblad laten we u proeven van de 
politieke sfeer in Mechelen. 

De N-VA zet de koers uit, ook in 
Mechelen. We werken volop aan ons 
verkiezingsprogramma. Daarvoor 
luisteren we naar u en naar alle 
Mechelaars. Dat doen we tijdens 
onze klapstoelacties en de interes-
sante debatten die we voeren op 
onze thema-avonden. 

In dit blad leest u onder andere over:
    de bemoedigende peiling die 

ons ervan overtuigt dat we op de 
juiste koers zitten;

    de twee voorbije thema-avonden;
    onze klapstoelacties.

Verder leest u dat het stadsbestuur 
ons politieke werk nauwelijks naar 
waarde schat. Het legde bijvoorbeeld 
ons voorstel om een hoffelijkheids-
campagne te lanceren gewoon naast 
zich neer. En dat ondanks een eerder 
gedane belofte … 

Mechelen verdient beter!

Ik wens u een � jn najaar. 
Veel leesplezier.

Anne Delvoye
Voorzitter

Inspraak en transparantie?
Alweer dieptepunt voor Mechelse stadsbestuur 

Alweer een dieptepunt voor de huidige bestuursploeg van Open Vld, Groen en M+ 
onder leiding van titelvoerend burgemeester Bart Somers, die beweert participatie en 
informatie hoog in het vaandel te dragen. Een technisch defect met de micro’s tijdens 
de gemeenteraad van september was een goed en gemakkelijk excuus om het debat over 
enkele heikele punten zoals de inrichting van de Vesten, de toekomst van het stadhuis en 
de concessie van de Nekkerhal ver weg van het luisterende oor van de burger te voeren.

Transparantie via YouTube

Sinds het begin van 2018 kunnen de Mechelaars alle gemeenteraadszittingen volgen via 
YouTube. Dat is een belofte die door het vorige bestuur werd waargemaakt nadat de N-VA 
zich inzette voor meer transparantie en openbaarheid van bestuur. Maar … tijdens de 
zitting van september liep het anders.

Technische storing of gemakkelijk excuus?

Er deed zich een technische storing voor met de micro’s. Daarom stelde de voltallige 
oppositie voor om enkel de agendapunten te behandelen die geen discussie vormden of die 
een deadline hadden, en om later – in alle openbaarheid – de andere punten de behandelen 
en belangrijke discussies te voeren. Helaas, de meerderheid dacht er anders over. Die has-
pelde de volledige agenda af zonder enige tussenkomst of tegenspraak. Inclusief de dossiers 
over het stadhuis, de concessie voor de Nekkerhal en de samenwerkingsovereenkomst voor 
de Vesten. 

Typisch 

Dat voorval typeert het huidige bestuur dat gedurende de volledige legislatuur nalaat trans-
parant te zijn en inspraak weigert. Het stadsbestuur toont opnieuw dat het weinig waarde 
hecht aan andere stemmen dan die van zichzelf. Onder impuls van onze fractievoorzitter 
Marc Hendrickx besliste de voltallige oppositie om op te stappen. En blijkbaar voelen wij niet 
alleen het ongenoegen: uit de peilingen blijkt duidelijk dat de kiezer zich door het huidige 
stadsbestuur niet gehoord voelt.

VOOR
VLAAMSE
WELVAART
Met die kernboodschap trekt de N-VA volgend jaar 
naar de kiezer. 

Uw welvaart wordt dé inzet van de verkiezingen. 
Want zonder welvaart en een gezonde economie 
kunnen we niet investeren in kwalitatieve zorg, 
leefbare pensioenen, zekere en betaalbare energie, 
moderne infrastructuur, uitmuntend onderwijs en 
een strenger veiligheids- en migratiebeleid. 

Op www.voorvlaamsewelvaart.be legt voorzitter 
Bart De Wever haarfijn uit waarom wij uw welvaart 
vooropstellen.

Na drie jaar van Franstalig-links Vivaldi-
beleid dat vooral de belangen diende 
van niet-werkenden, is de N-VA de 
enige garantie om onze werkende en 
ondernemende Vlaamse middenklasse 
opnieuw te versterken. Maar dan moeten 
we wel nú, met alles wat we in onze mars 
hebben, het tij keren. 
Voor Vlaanderen. Voor welvaart.”

Dit huis-aan-huisblad is informatief
drukwerk en wordt niet beschouwd
als reclamedrukwerk.

Bekijk de videoboodschap 
van Bart De Wever

Veel leesplezier.

Anne Delvoye
Voorzitter

Het bestuur beweert 
participatie en transparantie 
belangrijk te vinden. Onzin! 
Dat bleek nogmaals.”
Marc Hendrickx
Fractievoorzitter
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Hoffelijkheid in het 
verkeer, een loze belofte?
In 2019 ijverde Anne Delvoye, voorzitter van N-VA 
Mechelen, voor een campagne voor meer ho� elijkheid in 
het verkeer. De kersverse waarnemende burgemeester 
garandeerde toen ho� elijkheid in het verkeer te integreren 
in de campagne rond de nieuwe � etszone. 

Onveiligheidsgevoel in het verkeer 

“Mechelen heeft veel fietsstraten en hoewel het thema 
actueler is dan ooit, kwam van die belofte jammer genoeg 
niets in huis. Volgens de Vlaamse Stichting Verkeerskunde 
voelt 1 op 3 fietsers zich onveilig door het gedrag van andere 
fietsers en automobilisten. En 8 op 10 weggebruikers geven 
aan dat het verkeer veiliger zou verlopen als fietsers en auto-
mobilisten rekening houden met elkaar”, zegt Anne Delvoye.

Elkaars bril opzetten

Het is hoog tijd dat het bestuur ons voorstel met beide 
handen aangrijpt. Hoffelijkheid in het verkeer gaat over 
meer dan de snelheid aanpassen. Het gaat over elkaars bril 
eens opzetten en rijgedrag aanpassen waar en wanneer 
nodig. De huidige fietspaden met dubbele rijrichting op de 
Vesten zijn een goede zaak voor de fietsers, maar ook daar is 
extra voorzichtigheid geboden.

Zin om een klapke te doen? 
Met de klapstoelacties van de voorbije maanden engageert N-VA Mechelen zich om in gesprek te gaan. Met u en met alle 
Mechelaars. En om te luisteren. Het idee is eenvoudig: we plaatsen enkele klapstoeltjes op straathoeken en pleintjes en onze 
mandatarissen en actieve leden gaan in gesprek met wie er op de stoeltjes plaatsneemt.

Iedereen is welkom voor een babbel. We hebben al vier succesvolle klapstoelacties achter de 
rug en we plannen er nog in het najaar. Luisteren naar uw bezorgdheden en noden: daar is 
het ons om te doen. We staan open voor sympathieke en losse babbels, maar ook moeilijke 
gesprekken gaan we niet uit de weg. 

Wilt u graag dat we 
onze klapstoelen bij u 
op de straathoek of op 
het plein zetten? Laat 
het ons weten, we 
komen graag langs. Met 
of zonder warme 
chocolademelk, wij 
luisteren naar de 
Mechelaar, in weer 
en wind! Volg ons op 
Facebook en Instagram 
voor de exacte data. We 
kijken ernaar uit u te 
ontmoeten.

Wilt u onze stoeltjes in uw buurt 
of straat? Laat het ons weten via 

mechelen@n-va.be.

Vertel ons wat 

u goed vindt of 

wat u dwarszit. 

Wij luisteren 

naar u.

mechelen@n-va.be



Positieve peiling voor N-VA Mechelen
Net zoals in de andere centrumsteden deden Het Nieuwsblad 
en Gazet van Antwerpen in Mechelen een peiling naar het 
stemgedrag van de inwoners. Voor N-VA Mechelen draaide 
die peiling positief uit. Met een stijging van 16,4 procent 
(uitslag lokale verkiezingen 2018) naar 20 procent gaat N-VA 
Mechelen er � ink op vooruit. Daarmee blijven we de grootste 
oppositiepartij in Mechelen en boeken we een winst van twee 
zetels.

Mechelaar is ontevreden

“De positieve peiling doet deugd. Het bewijst dat er volgend jaar 
groeikansen zijn. Daarop moeten we inzetten. Het grote verlies 
bij de Stadslijst illustreert verdeeldheid en onvrede in Mechelen. 
De Mechelaar wil gehoord worden. Dat is duidelijk. En wij 
luisteren!”, zegt Freya Perdaens, lijsttrekker van N-VA Mechelen.

Kleur dat bolletje!

Daarmee is de kous niet af. We beschouwen de peiling als een 
waardevolle gids voor onze politieke besluitvorming en als 
een warme steun voor ons team. Maar we blijven kritisch. We 
mogen niet vergeten dat de peiling bijvoorbeeld geen rekening 
houdt met de afschaffing van de opkomstplicht. Doordat stem-
men voor de gemeenteraad niet meer verplicht is, is het mogelijk 
dat burgers zich minder betrokken voelen. We waarschuwen 
voor een politieke apathie en roepen iedereen op om volgend 
jaar zijn stem uit te brengen.

Voor u, voor Mechelen

"Als we een les kunnen trekken uit de peiling, is het dat we kun-
nen voortgaan op het pad dat we zijn ingeslagen. We beschikken 
over bijzonder actieve en geëngageerde mensen die in gesprek 
gaan met de Mechelaar en oprecht luisteren. En we hebben een 
sterke fractie die zich de mond niet laat snoeren. We werken 
verder om de Mechelaar te geven waar die om vraagt.”

www.n-va.be/mechelen



Financiële steun voor dierenasiel Mechelen

Vlaams minister voor Dierenwelzijn Ben Weyts hee�  7.972 euro veil voor 
Dierenbescherming Mechelen. Tot een paar jaar geleden kregen dieren-
asielen geen enkele structurele steun vanuit de overheid, maar nu maakt 
minister Weyts er 775.000 euro voor vrij. 

“We investeren steeds meer in onze 
asielen, want ze zijn van onschatbare 
waarde in de strijd voor meer dieren-
welzijn”, zegt Weyts. “De asielmede-
werkers – vaak vrijwilligers – dragen 
zorg voor verwaarloosde, verdwaalde 
of vergeten dieren en verdienen 
daarvoor alle waardering en steun.”

Minister Weyts kent in totaal 
775.000 euro structurele steun toe 
aan 119 erkende dierenasielen. Dat 
is veertien procent meer dan vorig 
jaar en het hoogste bedrag ooit. 
De asielen kunnen rekenen op een 
forfaitaire basissteun en op variabele 
bedragen op basis van hun opvang-
capaciteit en het aantal dieren die 
geadopteerd worden. De steun werd 
bewust laagdrempelig gehouden: de 

asielen moeten slechts aan enkele 
eenvoudige voorwaarden voldoen 
om ervan te genieten. Bovenop de 
structurele ondersteuning komen 
er voor de dierenasielen nog extra 
middelen als ze zorg opnemen voor 
dieren die in beslag genomen werden 
bij dierenbeulen. 

We mogen blij zijn met Dierenbescherming

Mechelen. Dankzij de fi nanciële steun 

kan het zijn werking verder 

professionaliseren en het dierenwelzijn 

in onze stad verbeteren.”

Thema-avonden: inspraak voor de Mechelse N-VA-leden
Op 13 oktober 2024 krijgen we de kans om met Mechelen een nieuwe koers te varen. Daarom is het belangrijk dat onze leden 
mee bepalen waar de focus van ons toekomstplan moet liggen. Tijdens onze thema-avonden komen heel wat thema's aan bod:

Wilt u graag lid worden van N-VA Mechelen en meewerken aan de ontwikkeling van ons 
programma voor Mechelen? Stuur dan een e-mail naar mechelen@n-va.be.

de twee voorbije bijeenkomsten

•    welzijn
•    onderwijs
•    huisvesting
•    milieu
•    duurzaamheid
•    klimaat

oktober 

•    economie
•    ondernemerschap
•    toerisme
•    fi nanciën

november en december

•    mobiliteit
•    veiligheid
•    cultuur
•    vrije tijd
•    participatie
•    integratie
•    diversiteit
•    dierenwelzijn

€

€

€

N-VA Mechelen
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Wist u dat …

… het aartsbisschoppelijke paleis van Mechelen opnieuw 
in volle glorie te bewonderen is dankzij steun van de 
provincie? Het paleis is na twee jaar restauratie uit de stellingen. 
Anne Delvoye zag dat het goed was. "Enkele jaren geleden stelden 
we vast dat de gevels in zeer slechte staat waren. De verf blad-
derde af en de luiken waren aan renovatie toe", zegt provinciaal 
gedeputeerde Luk Lemmens. "Vijf jaar geleden dienden we bij 
de Vlaamse overheid een dossier in voor de renovatie. Die renovatie 
ging twee jaar geleden van start. En nu zien we een prachtig resul-
taat waarop het aartsbisdom, maar ook de Mechelaar, � er kan zijn."

… met steun van fractie-
voorzitter Marc Hendrickx en 
ondervoorzitter Arnout Geys 
een stille wake gehouden 
werd ter ondersteuning van de 
Nagorno-Karabach bevolking?

… de Mechelse wezen erkenning kregen dankzij de steun van 
N-VA Mechelen? Aimé Bynens (77), die in 1967 als laatste het weeshuis 
verliet, ijvert al jarenlang voor een gedenkplaat. Die is er nu eindelijk, aan 
het huidige Sociaal Huis. Heel wat wezen woonden de inhuldiging van de 
gedenkplaat bij. Hoewel de twee weeshuizen in Mechelen allerminst een 
warm nest waren, willen de wezen de herinnering eraan levendig houden. 

... onze lijsttrekker en Vlaams Parlementslid Freya Perdaens door het Vlaams 
Parlement aangewezen werd als ondervoorzitter van de bijzondere commissie voor 
de evaluatie van de aanpak van seksueel misbruik in de Kerk? Die commissie werd 
opgericht naar aanleiding van de VRT-docureeks Godvergeten die het seksueel misbruik in de 
Kerk in beeld bracht. De commissie zal evalueren hoe binnen de Vlaamse instellingen en voor-
zieningen omgegaan wordt met seksueel misbruik in de Kerk en binnen andere gezagsrelaties.

mechelen@n-va.be
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